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Geschreven pers  -  Sociaal charter

Gevraagd naar een stand van zaken rond de ontwikkeling van een sociaal charter voor de 
geschreven pers, stelde de minister tijdens de bespreking van de beleidsbrief Media 
2016-2017 dat de gesprekken nog aan de gang zijn, met name in het kader van de 
hervorming van de MediAcademie (cfr. verslag van 8 december 2016, pagina 68). Deze 
gesprekken – waarbij de minister tevens een engagement van de sector zelf nastreefde - 
werden echter reeds in 2015 opgestart (cfr. verslag bespreking beleidsbrief Media 2015-
2016, pagina 33).

Ik wil graag polsen naar de stand van zaken van dit sociaal charter voor de geschreven 
pers. 

1. Zijn er ondertussen verdere overlegmomenten geweest met de sector, al dan niet in 
het kader van de hervorming van de MediAcademie?

Zo ja, wat is de uitkomst van deze gesprekken? Is de sector bereid om ook voor de 
geschreven pers een sociaal charter uit te tekenen? Wat zijn de belangrijkste 
knelpunten om dit verder te realiseren?

2. Kan de minister ondertussen een meer specifieke timing vooropstellen wat betreft de 
hervorming van de MediAcademie? Welke zaken moeten nog verder uitgeklaard 
worden? 
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1. Naar aanleiding van de hervorming van de Mediacademie werd het onderwerp verder 
besproken. De overeenkomst dat eind 2013 vorm kreeg in de audiovisuele sector, 
wordt hierbij ter hand genomen. De sector gaat dit nu verder bekijken. In het kader 
van de werking van de Mediacademie, kom ik hier in de loop van dit jaar met de 
sector op terug. 

2. De voorbije periode werd een grondige evaluatie van de Mediacademie doorgevoerd, 
bestaande uit een financiële doorlichting met betrekking tot de besteding van de 
middelen door de vijf begunstigden en een inhoudelijk onderzoek om na te gaan of de 
opleidingen een antwoord bieden op de noden van de sector en welke soorten 
opleidingen prioritair zijn voor de sector. De begunstigden uit de sector organiseerden 
midden vorig jaar een eigen bevraging. 
Deze verschillende elementen werden in ogenschouw genomen met het oog op de 
Mediacademie 2017. De voorbereidende gesprekken zijn intussen afgerond. De 
verschillende partners hebben een aanvraag tot ondersteuning ingediend. Het 
besluitvormingsproces is opgestart maar thans nog niet afgerond. Dat is voorzien in 
de komende maanden.


